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Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

INTERPELACJA

w sprawie uczestnictwa miasta Woclawek

w Festiwalu Wisty

Zwracam sig z pro6bq o uczestnictwo miasta Wloclawek w Festiwalu
Wisty w 2021 roku.

Miasto Woclawek uczestniczylo w Festiwalu Wisly przez kilka lat. Jednak w 2020 roku
w zwiqzku z pandemiq nie wzigio w nim udzialu. Mieszkancom bardzo brakowaio tego
Swiqta.

Festiwal Wisfy cieszyl siq ogromnym zainteresowaniem rnieszkancow, na stale wpisai
siq w kalendarz miejskich wydarzen kulturalnych. Do \Nloclawka przyie2dlalo sporo
wystawcow z calego kraju.

W zwiqzku z mniejszym ryzykiem epidemiologicznym zwracam sig z proSbq o
przywrocenie tej tradycji w 2021 roku.
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